

## INFORMATION FOR POSTER PRESENTERS

### CPLOL CONGRESS 2015



#### Technical information

The available space to display your poster is 70 cm wide and 100 cm high (portrait). Please, make sure that your poster presentation meets these size constraints. Also note that only one board per exhibit will be available. Lettering and illustrations should be large and clear enough so that the poster is readable from a distance of 1.5 m.

The display boards will be numbered.

#### Before your poster presentation

Posters must be brought to the conference by the presenting author. Posters must be set up and ready for viewing on Friday, May 8<sup>th</sup> by 10:00 AM and on Saturday, May 9<sup>th</sup> by 9:30 AM. Pushpins to attach your poster will be provided.

Your poster number will be available on the website and will be provided onsite at the conference.

#### During your presentation

The poster will be displayed on the congress day according to the programme and can be visited by participants during all breaks. You may stand by your poster as much as you like, but we do ask that you stand by your poster between 13:00 and 13:30 on Friday or between 14:00 and 14:30 on Saturday (according to your poster's number), as this will allow colleagues an opportunity to discuss your work with you. See the schedule below:

Poster numbers:	Presentation time:
P1.01 – P1.80	Friday 13:00 – 13:30
P2.01 – P2.79	Saturday 14:00 – 14:30

We advise you to bring A4 copies (regular text size) of your poster as handouts. Make sure that your e-mail address is also on the poster and large enough when printed on A4.

#### After your presentation

Posters must be dismantled between 18:15 and 19:00 on Friday, May 8<sup>th</sup> and 18:15 and 19:00 on Saturday, May 9<sup>th</sup>. All posters remaining on display after this time will be taken down by the congress staff and discarded.



## DISPOSITIONS POUR PRESENTER LES AFFICHES

CPLOL CONGRESS 2015



LEARNING  
SPEECH  
LANGUAGE  
THERAPY  
ARTS  
ORTHOPHONETIC  
PLANNING  
EUROPEAN  
CPOLO  
CONGRESS  
8-9 MAY 2015  
FLORENCE  
ITALY

### Informations techniques

L'espace à disposition pour chaque affiche est de 70 cm largeur et 100 cm hauteur (portrait). Nous vous en prions de vous assurer que les affiches sont des dimensions indiquées, par ex. A0 (1000 mm haut x 700 mm large). Seulement un tableau par exhibition sera disponible. Les écritures et les illustrations doivent être grandes et claires pour être lues à 1,5 m de distance. Les tableaux d'exhibition seront numérotés.

### Avant de la présentation des affiches

Les affiches doivent être portées au congrès par les auteurs/conférenciers. Les affiches doivent être montées et prêtes pour la séance le vendredi 8 mai jusqu'à 10,00 du matin heures ou le samedi 9 mai jusqu'à 10,00 heures du matin.

Les punaises pour attacher les affiches seront fournies sur place.

Le numéro de vos affiches peut être repéré sur le site internet et sera fourni sur place au congrès.

### Au cours de la présentation

Les affiches seront montrées dans la journée du congrès selon le programme et peuvent être visitées par les participants au cours de pauses de networking et café. Vous pouvez rester à côté de votre affiche tout le temps désiré, mais en particulier nous vous en prions de rester à côté de votre affiche entre 13,00 et 13,30 heures du vendredi et entre 14,00 et 14,30 du samedi, pour permettre à vos collègues de discuter le travail avec vous.

Voyez le programme ci-dessous.

Numéros des affiches:	Heure de présentation:
P1.01 – P1.80	Vendredi 13:00 – 13:30
P2.01 – P2.79	Samedi 14:00 – 14:30

Nous conseillons de porter des copies de l'affiche en format A4 (dimension régulière de lettre). Assurez-vous que votre adresse e-mail soit imprimée sur l'affiche et qu'elle soit assez grande une fois imprimée sur la feuille A4.

### Après la discussion

Les affiches doivent être démontées de 18:15 à 19:00 heures de vendredi, 8 mai et de 18:15 à 19:00 heures de samedi 9 mai. Tous les affiches qui ne seront pas démontés, seront enlevés par le personnel du congrès et jetés.

